
Dz-12.0021.11.2019      

 

Protokół Nr 11 

z  XI sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  24 września 2019 roku/ 

siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

 

XI  sesję Rady Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera i 

prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch, który po 

sprawdzeniu listy obecności (obecnych 20 członków) i stwierdzeniu wymaganego kworum 

przystępuje do ustalenia porządku obrad (projekt porządku obrad doręczony radnym wraz z 

zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawia jego treść.  

 

Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego projektu  porządku obrad. 

- Pani Barbara Leśniak zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały przygotowanego 

przez Komisję Edukacji w sprawie koniecznej rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej nr 124 

przy ulicy Sucharskiego 38 w Krakowie” trybie wynikającym z paragrafu 29 ust.1. Wniosek o 

wprowadzenie projektu uchwały w tej sprawie został podpisany przez 11 członków rady.  

- prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie rady: za 20 głosów, przeciwko - 0 , 

wstrzymało się - 0  

- prowadzący obrady stwierdza, że projekt wchodzi do porządku obrad jako druk Nr  
- Pani Barbara Leśniak zgłasza kolejny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały 

przygotowanego przez Komisję Edukacji w sprawie: poparcia starań mieszkańców Bieżanowa w 

sprawie wmurowania na froncie budynku Centrum Kultury Podgórza Dwór Czeczów tablic 

pamiątkowych  trybie wynikającym z paragrafu 29 ust.1. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w tej 

sprawie został podpisany przez 11 członków rady.  

- prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie rady: za 20 głosów, przeciwko - 0 , 

wstrzymało się - 0  
- Pani Patrycja Bień  zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały przygotowanego 

przez Grupę radnych  w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie podjęcia 

działań zmierzających do utrzymania filii nr 42 Biblioteki Kraków w dotychczasowej siedzibie 

przy ulicy  Telimeny 9 w Krakowie trybie wynikającym z paragrafu 29 ust.1. Wniosek o wprowadzenie 

projektu uchwały w tej sprawie został podpisany przez 11 członków rady.  

- prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie rady: za 18 głosów, przeciwko - 0 , 

wstrzymało się - 1  

 

- Pan Rafał Buchelt  zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały 

przygotowanego przez Zarząd w sprawie:   korekty  środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2019 roku  trybie wynikającym z paragrafu 29 ust.1. Wniosek o wprowadzenie 

projektu uchwały w tej sprawie został podpisany przez 11 członków rady.  

- prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie rady: za 20 głosów, przeciwko - 0 , 

wstrzymało się - 0  
- Z uwagi na przybycie licznej reprezentacji mieszkańców zainteresowanych projektem uchwały Wg druku nr 18  

w sprawie: wykupu terenów przeznaczonych do zabudowy mieszkaniowej przy ulicy Republiki 

Korczakowskiej/Ściegiennego oraz Druku nr 19  w sprawie: wprowadzenia zmian w 

organizacji ruchu na ulicy Ślósarczyka w Krakowie prowadzący obrady zmienia kolejność 

procedowania uchwał. Przesuwa Druk Nr 18 i 19 na pozycje 1 i 2 pozostałe projekty uchwał 

przesuwają się  kolejno o dwa do przodu. 



-prowadzący:  Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu  Dzielnicy XII projekt porządku po 

zmianach stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.” 

 

Porządek obrad 

XI Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

w dniu  24 września  2019 r. godz. 18:30 

/siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

1. Otwarcie   sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Dzielnicy XII 

4. Projekty uchwał : 

 

Druk nr 1 (projekt zarządu) w sprawie: wykupu terenów przeznaczonych do zabudowy 

mieszkaniowej przy ulicy Republiki Korczakowskiej/Ściegiennego 

Druk nr 2 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie: wprowadzenia zmian w organizacji ruchu 

na ulicy Ślusarczyka w Krakowie. 

Druk Nr 3 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 4 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 5 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 6 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 7   (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 8  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 9 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 10 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 11 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 12 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 13 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 14 (projekt komisji architektury )  w sprawie: opinii ULICP dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn. Budowa parku przy ulicy Słona Woda w Krakowie obejmująca budowę 

ciągów pieszych i ciągów pieszo- rowerowych, obiektów małej architektury oraz zieleni 

urządzonej. 

Druk nr 15 (projekt komisji architektury )  w sprawie opinii ewentualnej sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej działek nr 142/1 o pow. 0,0080 ha i 142/6 o pow. 0,0020 ha położonych w 

Krakowie, obręb 59 jedn. ewid. Podgórze celem poprawy warunkó1)w zagospodarowania 

nieruchomości sąsiedniej oznaczonej jako działki nr 76 i 143/2 w rejonie ul. Badurskiego w 

Krakowie.  

 



Druk nr 16 (projekt komisji architektury )  w sprawie opinii ewentualnej sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej części działki nr 406/1 o pow. ok. 0, 0017 ha położonej w Krakowie, obręb 53 

jedn. ewid. Podgórze w rejonie ul. Nad Potokiem. 

Druk Nr 17 (projekt zarządu) w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2020 roku. 

Druk Nr 18 (projekt zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok. 

Druk Nr 19  (projekt zarządu) w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2020 rok. 

Druk nr 20 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie: opinii koncepcji planu 

zagospodarowania działki nr 351/439 przy ulicy Jerzmanowskiego  przy założeniu zmiany 

istniejącego miejscowego planu zagospodarowania „Park Aleksandry”- II wariant. 

Druk nr 21 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie: propozycji wprowadzenia oznakowania 

B-36 - zakaz zatrzymywania się na ulicy Pruszyńskiego w Krakowie. 

Druk nr 22 (projekt komisji infrastruktury) w sprawie: opinii zmiany organizacji ruchu na ulicy 

Wolskiej w Krakowie. 

Druk nr 23 (projekt komisji ochrony środowiska) opinii propozycji lokalizacji stacji ładowania 

pojazdów2) elektrycznych na terenie Dzielnicy XII  

Druk nr 24 ( projekt Komisji Edukacji)  w sprawie koniecznej rozbudowy budynku Szkoły 

Podstawowej nr 124 przy ulicy Sucharskiego 38 w Krakowie 

Druk Nr 25 ( projekt Komisji Edukacji)   w sprawie: poparcia starań mieszkańców Bieżanowa 

w sprawie wmurowania na froncie budynku Centrum Kultury Podgórza Dwór Czeczów tablic 

pamiątkowych 

Druk nr 26 (projekt Grupy Radnych) w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w 

sprawie podjęcia działań zmierzających do utrzymania filii nr 42 Biblioteki Kraków w 

dotychczasowej siedzibie przy ulicy  Telimeny 9 w Krakowie 

Druk nr 27 (projekt zarządu) w sprawie:   korekty  środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w 2019 roku 

 

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji. 

 

 Ad. 3 Przyjęcie protokołu z X sesji  Rady Dzielnicy XII 

-Prowadzący obrady zapytał zebranych czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z X sesji 

Rady Dz. XII.  

W związku z tym , że nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, 

że protokół   z X sesji Rady Dzielnicy XII, która odbyła się 27 sierpnia  2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 4 Projekty uchwał 

-prowadzący obrady poprosił Pan  Konrada Spryńcę o przedstawienie projektu uchwały wg 

druku nr 1. 

- projekt uchwały w sprawie: wykupu terenów przeznaczonych do zabudowy mieszkaniowej 

przy ulicy Republiki Korczakowskiej/Ściegiennego 

-prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały: 

Udzielił głosu  przedstawicielowi mieszkańców, który w pełni popiera pomysł wykupu terenów 

na osiedlu Prokocim Nowy przeznaczonych pod zabudowę wielorodzinną 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali; p. Rafał Buchelt, p. Konrad Spryńca, p. 

Janusz Zadwórny, p. Elżbieta Matykiewicz 



-pan Rafał Buchelt zwrócił uwagę, ze do tej pory uchwały Rady dzielnicy XII opiniujące 

negatywnie wz dla inwestycji mieszkaniowych nie zostały uwzględnione przez Wydział 

Architektury UMK 

-pan K. Spryńca powiedział , że pojawiło się jakieś swiatełko w tej sprawie. Na Salwatorze 

deweloper otrzymał WZ , mieszkańcy wspólnie Dzielnicą podjęli działania zmierzające do 

wykupu terenu przez Miasto Kraków. Gmina wykupi teren powstanie tam budynek  o znaczeniu 

publicznym, a nie budynek mieszkalny. 

 

-pani Matykiewcz  zwróciła uwagę, że rola radnego  nie została dokładnie określona, jeżeli 

chodzi o opiniowanie wz 

-prowadzący obrady Zbigniew Kożuch wyjaśnił zebranym, że sprawa opiniowania wz  przez 

Rady dzielnic była kilkakrotnie poruszana na Konwencie Przewodniczących, na której 

przedstawiono dokładnie decyzję Naczelnego Sądu Administracyjnego w tej sprawie, która 

mówi , że decyzja Rady Dzielnicy nie może być wiążąca dla organu wydającego WZ. 

Przewodniczący Dzielnic opowiedzieli się za obecnie istniejącym rozwiązaniem, aby mieć 

jakiekolwiek informacje o wydawanych  przez Wydział Architektury WZ. W przypadku 

negatywnej opinii w sprawie wykupu tego terenu będziemy wnioskować o sporządzenie planu 

zagospodarowania tego terenu. W czasie 1 roku od przystąpienia do planu inwestor nie może 

wybudować budynku. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  XI/170//2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

-prowadzący przechodzi do kolejnego druku: 

 

Druku Nr 2 

-Projekt w sprawie: wprowadzenia zmian w organizacji ruchu na ulicy Ślusarczyka w Krakowie 

przedstawia w imieniu komisji infrastruktury Przewodniczący komisji Pan Adrian Malik., który 

zgłasza autopoprawkę do projektu uchwały: 

Paragraf 1 Opiniuje się negatywnie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. 

Ślósarczyka. W paragrafie 2 wnioskuje się do WMIR a nie do ZDMK 

-prowadzący otwiera dyskusję nad projektem uchwały: 

Udziela głosu przedstawicielowi mieszkańców ul. Śłusarczyka, który przedstawił zebranym jak 

obecnie wygląda sytuacja mieszkańców ulicy. Ulica stała się ruchem tranzytowym dla 

mieszkańców gminy Wieliczka, którzy w ten sposób omijają korki na innych ulicach, a by 

dojechać do centrum Krakowa. Brakuje chodnika na całej długości ulicy, którą dzieci 

przemieszczają się do szkoły. Zbyt wąska droga, niedostosowanie prędkości przez kierowców 

do warunków panujących na drodze, brak zainteresowania Policji tematem łamania przepisów. 

Na przeciążeniach dochodzi często do kolizji. Mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo 

swoje i swoich dzieci. Nikt z mieszkańców ulicy Ślósarczyka nie sprzeciwia się wprowadzeniu 

ruchu jednokierunkowego na ww. ulicy. Mieszkańcy ul. Nad Serafą, która jest również bardzo 

wąska tez są zgodni co do wprowadzenia jednego kierunku ruchu. Za wprowadzeniem takiego 

rozwiązania opowiedziało się 98 % mieszkańców. Zaproponowane przez radę rozwiązania nie 

rozwiążą sprawy , nadal droga będzie uczęszczana przez mieszkańców ościennych 

miejscowości.  

- pani Patrycja Bień powiedziała, że na komisji infrastruktury  rozważano wprowadzenie ruchu 

jednokierunkowego na ul. Ślósarczyka, a wprowadzenie takiego rozwiązania przeniesie ruch 

na inne ulice 



- głos zabrał również Przewodniczący komisji infrastruktury P. Adrian Malik, który 

wypowiedział się w sprawie ustaleń na komisji. 

-prowadzący obrady Zbigniew Kożuch powiedział, że w piątek  mieszkanka ul. Ślósarczyka 

przyniosła zdjęcia oraz nagrania  ruchu na przedmiotowej ulicy, z którymi komisja nie miała 

możliwości się zapoznać. Zaproponował przerwę podczas której sprawa zostanie jeszcze raz 

przedyskutowana przez członków komisji. 

Przerwa – 19:20- 19:40 

 -Po przerwie prowadzący obrady zgłasza poprawkę do projektu uchwały polegająca na 

wykreśleniu paragrafu 1 cyt. Opiniuje się negatywnie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego 

na ul. Ślósarczyka” 

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie rady: 

Za 18 głosów, przeciwko 0 głosów, wstrzymujących się 2 głosy. 

-Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który 

Rada przyjęła stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/171/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

-prowadzący obrady poinformował zebranych, że zostanie wystosowane pismo do Komendy 

Ruchu drogowego – wniosek  o wydanie opinii nt. wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na 

ul. Slósarczyka. 

 

Druk Nr 3 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Lokal socjalny przy ul. Kurczaba 2 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/172/2019  

w dniu 24 września   2019 r.   

-Przerwa na wniosek Przewodniczącego Kożucha. 

 

Druk nr 4 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/173/2019  

w dniu 24 września   2019 r.   

 

Druk nr 5 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Głos w dyskusji zabierali: 

Pan Konrad Spryńca, pani Barbara Leśniak 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/174/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

 



Druk nr 6 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/174/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 7 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/175/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 8 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/176/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 9 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/177/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 10 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/178/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk Nr 11 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/179/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 



Druk Nr 12 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/180/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk Nr 13 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/181/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 14 

Projekt uchwały w sprawie: opinii ULICP dla zamierzenia inwestycyjnego pn. Budowa parku 

przy ulicy Słona Woda w Krakowie obejmująca budowę ciągów pieszych i ciągów pieszo- 

rowerowych, obiektów małej architektury oraz zieleni urządzonej w imieniu komisji zabrał 

Przewodniczący komisji Pan Dawid Kwiatkowski.  

W uzasadnieniu dopisać: Teren pozostanie niezabudowany 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/182/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 15 

-Projekt w sprawie opinii ewentualnej sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr 142/1 o 

pow. 0,0080 ha i 142/6 o pow. 0,0020 ha położonych w Krakowie, obręb 59 jedn. ewid. 

Podgórze celem poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej oznaczonej 

jako działki nr 76 i 143/2 w rejonie ul. Badurskiego w Krakowie w imieniu komisji zabrał 

Przewodniczący komisji Pan Dawid Kwiatkowski.  

Komisja zaopiniowała sprzedaż działki negatywnie. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/183/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 16 

Projekt uchwały  w sprawie opinii ewentualnej sprzedaży w drodze bezprzetargowej części 

działki nr 406/1 o pow. ok. 0, 0017 ha położonej w Krakowie, obręb 53 jedn. ewid. Podgórze 

w rejonie ul. Nad Potokiem w imieniu komisji zabrał Przewodniczący komisji Pan Dawid 

Kwiatkowski.  

Komisja zaopiniowała sprzedaż działki pozytywnie. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/184/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   



 

Druk nr 17 

-projekt uchwały w sprawie: podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2020 

roku w imieniu zarządu przedstawił Pan Konrad Spryńca. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/185/2019  

w dniu  24 września  2019 r.   

 

Druk nr 18 

-Projekt uchwały  w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok imieniu zarządu przedstawił Pan Konrad 

Spryńca. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: Pa Jan Tworzydło,  p. Rafał Buchelt, 

Patrycja Bień, Elżbieta Matykiewicz, p. Krzysztof Rozmus 

Pan Jan Tworzydło zaproponował,  aby w przyszłym roku dzielić pieniądze wg inny sposób, 

aby każdy radny dysponował jakimiś środkami. 

-przewodniczący Kożuch wyjaśnił wg jakiego algorytmu są dzielone środki na poszczególne 

dzielnice Krakowa i na poszczególne osiedla. 

-prowadzący w formie autopoprawki w paragrafie  3 wprowadził zadanie  

 

Poradnia Psychologiczno- Pedagogiczna Nr 3, ul. 

Konfederacka- zakupy 
5 000  zł PPP nr 3 

 

Wyjaśnił, że zadanie, na które poprzednio zostały przeznaczone środki nie może być 

zrealizowane z uwagi na to, że Firma która zajmuje się realizacją programu profilaktyki wad 

postawy u dzieci nie jest w stanie przyjąć dodatkowych środków i przeprowadzić dodatkowych 

badań na terenie Dzielnicy XII. 

  

-pani Kinga Witkowska zgłasza poprawkę dot. zadania „Integracyjny Żłobek Samorządowy 

nr 20 Pluszowy Miś” zamiast remontu schodów wewnętrznych ma być  remont schodów 

zewnętrznych. 

-prowadzący poddaje poprawkę pod glosowanie rady: 

Za- 19 głosów, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

Poprawka została przyjęta 

-prowadzący przedstawia  kolejną poprawkę: 

 

§ 5. Przeznacza się środki w wysokości 7 760 zł pozostałe po realizacji zadania przyjętego 

Uchwałą Nr XLIX/705/2018 Rady Dzielnicy XII  z dn. 03.07.2018 r. z późn. zm. Dziedzina K) 

KOMUNIKACJA Z MIESZKAŃCAMI DZIELNICY zad. 1. Druk gazety dzielnicowej 

„Dwunastka” , realizator BD  na następujące zadanie: 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OSWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Filie Biblioteki Kraków zlokalizowane na terenie Dzielnicy 

XII- zakupy 
  7 760 zł BK 



 

W dyskusji nad projektem uchwały głos  zabierali: p. Konrad Spryńca, który zwrócił uwagę, 

żę trzeba się zastanowić poważnie nad ilością drukowanych egzemplarzy w przyszłym roku, 

oraz nad kolportażem gazetki. Ogólnie jest taka tendencja do  spadku ilości czytanej prasy i 

należy się poważnie zastanowić nad zmniejszeniem ilości wydawanych egzemplarzy oraz 

ilości wydawanych numerów. 

-prowadzący odczytuje jeszcze raz poprawkę i poddaje ją pod głosowanie rady: 

Za- 19 głosów, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

Poprawka została przyjęta 

-prowadzący przedstawia  kolejną poprawkę: 

 

Dotyczącą rozszerzenia zakresu rzeczowy zadania  przyjętego Uchwałą Nr X/163/2019 Rady 

Dzielnicy XII  z dn. 27.08. 2019  r.  w następujący sposób: 

z 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OSWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa Nr 41- remont kuchni     9 342 zł 

 
MCOO 

na 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OSWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa Nr 41- remont kuchni oraz zakupy     9 342 zł 

 

MCOO/SP 

41 

 

Wobec braku uwag prowadzący  poddaje poprawkę pod głosowanie rady: 

Za- 19 głosów, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

Poprawka została przyjęta 

-prowadzący przedstawia  kolejną poprawkę: 

  

„Przeznacza się środki finansowe w wysokości 18 180  zł pozostałe po realizacji zadania 

przyjętego Uchwałą Nr XLIX/705/2018 Rady Dzielnicy XII  z dn. 03.07.2018 r. z późn. zm. 

Dziedzina C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH 

ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY DOJAZDOWEJ zadanie pn. „Budowa parkingu  przy 

ulicy Mała Góra - opracowanie projektu i realizacja” na zadania wg poniższego zestawienia: 

I 

 

D) ROBOTY BUDOWLANE ZWIAZANE Z LOKALNĄ 

INFRASTRUKTURĄ SPORTOWA I REKREACYJNĄ kwota 
Jednostka 

realizująca 

KS Bieżanowianka- dokończenie remontu ogrodzenia 8 000 zł ZIS 

II 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA 

DZIAŁALNOŚCI MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEK 

OSWIATOWYCH, KULTURY, SPORTU, POMOCY 

SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

kwota 
Jednostka 

realizująca 



KS Baszta- organizacja turnieju z okazji Święta Niepodległości 
  4 180 zł ZIS 

ZSP Nr 11- organizacja Jubileuszu 40 lecia istnienia placówki 
3 000 zł ZSP nr 11 

XXV LO, ul. Telimeny 9 - zakup sprzętu sportowego 
3 000 zł XXV LO 

Wobec braku uwag prowadzący  poddaje poprawkę pod głosowanie rady: 

Za- 17 głosów, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

Poprawka została przyjęta 

 

Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z poprawkami pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/186/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 19 

-Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2020 rok przedstawił w imieniu zarządu  Pan Konrad 

Spryńca 

-prowadzący wyjaśnił, ze są zmiany zakresów zadań, bądź podziału zadania na część 

remontową i inwestycyjną. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

 

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/187/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 20 

-Projekt uchwały w sprawie: opinii koncepcji planu zagospodarowania działki nr 351/439 przy 

ulicy Jerzmanowskiego  przy założeniu zmiany istniejącego miejscowego planu 

zagospodarowania „Park Aleksandry”- II wariant  przedstawił w imieniu komisji infrastruktury 

Przewodniczący komisji pan  Adrian Malik. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/188/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 21 

-Projekt w sprawie: propozycji wprowadzenia oznakowania B-36 - zakaz zatrzymywania się 

na ulicy Pruszyńskiego w Krakowie przedstawił w imieniu komisji infrastruktury 

Przewodniczący komisji pan  Adrian Malik. 

- przewodniczący komisji zaproponował uzasadnienie: 

„Proponowane  rozwiązanie  spowoduje  utrudniania   dla   mieszkańców  ulicy Pruszyńskiego  

i innych użytkowników drogi”. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/189/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 22 

-Projekt uchwały w sprawie: opinii zmiany organizacji ruchu na ulicy Wolskiej w Krakowie 

przedstawił w imieniu komisji infrastruktury Przewodniczący komisji pan  Adrian Malik. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/190/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 23 

-Projekt uchwały w sprawie  opinii propozycji lokalizacji stacji ładowania pojazdów 

elektrycznych na terenie Dzielnicy XII przedstawiła w imieniu komisji ochrony środowiska 

przewodnicząca komisji -Pani Elżbieta Matykiewicz 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XI/191/2019  

w dniu   24 września  2019 r.   

 

Druk nr 24 

-Projekt uchwały w sprawie koniecznej rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej nr 124 przy 

ulicy Sucharskiego 38 w Krakowie przedstawiła w imieniu komisji przewodnicząca komisji 

Edukacji pani Barbara Leśniak. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XI/192/2019  w dniu   

24 września  2019 r.   

 

Druk nr 25 

-Projekt uchwały  w sprawie: poparcia starań mieszkańców Bieżanowa w sprawie wmurowania 

na froncie budynku Centrum Kultury Podgórza Dwór Czeczów tablic pamiątkowych 

przedstawiła w imieniu komisji przewodnicząca Komisji Edukacji pani Barbara Leśniak. 

 

-przewodniczący Kożuch poinformował, ze w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie 

inicjatorów wmurowania tablicy z Dyrekcją centrum Kultury Podgórza, która jest gospodarzem 

budynku w Urzędzie Miasta Krakowa. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XI/193/2019  w dniu   

24 września  2019 r.   

 

Druk nr 26 

- Projekt uchwały w sprawie: wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie podjęcia 

działań zmierzających do utrzymania filii nr 42 Biblioteki Kraków w dotychczasowej siedzibie 

przy ulicy  Telimeny 9 w Krakowie odczytała oraz zreferowała w imieniu wnioskodawców 

Pani Patrycja Bień. 



W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: Pan Zbigniew Kożuch, Pan Marek Węgrzyn 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XI/194/2019  w dniu   

24 września  2019 r.   

 

Druk nr 27 

- Projekt uchwały w sprawie:   korekty  środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2019 

roku przedstawił prowadzący obrady Zbigniew Kożuch. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XI/195/2019  w dniu   

24 września  2019 r.   

 

4. Wolne wnioski 

-pani Patrycja Bień zapytała czy jest rozważana możliwość przeniesienia siedziby Dzielnicy z 

uwagi na niedostępność obiektu dla osób niepełnosprawnych, zapytała również na jakim etapie 

jest zakup tabletu dla radnych, poruszyła również sprawę parkowania na ul. Jerzmanowskiego, 

wszędzie stoją samochody (próba dostosowania godz. parkowania w dni wolne od pracy do 

potrzeb mieszkańców). 

-pani Barbara Lesniak zawnioskowała, aby głosowanie nad BO odbyło się we wszystkich 

filiach Biblioteki Kraków 

-pan Konrad Spryńca poruszył temat parkowania na ul. Dygasińskiego. Po zakończonym 

remoncie ul. Został wprowadzony znak „Strefa zamieszkania”, który uniemożliwia 

mieszkańcom parkowanie samochodów przed własnymi posesjami, straż miejska wypisuje 

mandaty. ZDMK odpowiedział mieszkańcom, że zmiana rozwiązania na dotychczasowe nie 

jest możliwa z uwagi na parametry drogi. Poprosił przewodniczącego Komisji infrastruktury o 

interwencję- pismo w tej sprawie do ZDMK. 

 

5. Ogłoszenia i komunikaty 

 

Brak ogłoszeń. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący dziękuje radnym za udział w obradach i 

zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady XI sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 24 września     

2019 r.  r.  o godz. 21:45. 

             Prowadzący obrady: 

                               Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch 

Protokołowała:     

Małgorzata Synowiec                 
 

 

 


